

Staying Safer...

EVO



Tenir bon...



EVO is a free App that connects women in New Brunswick to helpful services.



EVO est une application gratuite qui connecte les Néo-Brunswickoises à des services utiles.

If you are living with intimate partner violence...

EVO can help you gather information and make a personal safety plan to reduce the risk of harm by your partner.

EVO will encourage you to tell someone you trust about the abuse and seek services. Even if you decide to stay in the relationship, the services you find may help you stay safer. You may not want to deal with everything at once. But each step you take is part of your **EVOLution to a violence free life**.

Before downloading this App or sharing it with anyone consider your options for safety. If a device is not private, it may not be safe to download or share.

Public Legal Education
and Information Service
of New Brunswick

www.legal-info-legale.nb.ca/en/safety-planning



Si vous vivez dans une relation de violence entre partenaires intimes...

EVO peut vous aider à recueillir des renseignements et à établir un plan de sécurité personnelle pour réduire le risque que votre partenaire intime vous maltraite.

EVO vous encouragera à parler des mauvais traitements à une personne de confiance et à demander des services. Même si vous décidez de rester dans cette relation, les services vous aideront à tenir bon. Vous ne voudrez peut-être tout régler en même temps, mais chaque pas fait partie de votre **ÉVOLution vers une vie sans violence**.

Avant de télécharger ou de partager cette application, pensez à votre sécurité. Si l'appareil n'est pas privé, le téléchargement ou le partage peuvent être risqués.



Service public d'éducation
et d'information juridiques
du Nouveau-Brunswick

www.legal-info-legale.nb.ca/fr/safety-planning

